
Będzie kolejna sesja, by powołać komisję ds.
referendum

Podczas sesji radni nie wyłonili komisji, która ma ocenić wniosek o przeprowadzenie
referendum. Przewodniczący Rady, Mariusz Staszek, zaproponował udział przedstawicieli
wszystkich komitetów wyborczych, jednak propozycja nie uzyskała poparcia. Chęć pracy w komisji
zadeklarowali jedynie radni Małgorzata Pingot i Dariusz Cecotka.

Ze względu na brak wymaganej liczby członków komisji (minimum trzy osoby), przewodniczący
ogłosił przerwę w obradach do przyszłego tygodnia (23 lipca, godz. 9).

Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, komisja taka może zostać powołana przez
radę, by ocenić wniosek, a następnie wydać opinię, która będzie podstawą do dalszych działań.
Prawnik Urzędu Miasta, Bartłomiej Krasiński, przypomniał, że niewywiązanie się z obowiązku
powołania komisji może w skrajnej sytuacji skutkować rozwiązaniem Rady przez Sejm na wniosek
premiera.
 


